



GAC Shenzhen Logistics Services

Logistics services to keep you on track for growth

Established in 2009, GAC Shenzhen is part of GAC Hong Kong, a leading provider of shipping and logistics services in Hong Kong and South China. The combination of our in-depth local knowledge and the worldwide infrastructure and resources of the GAC Group enables us to offer a full range of logistics and supply chain solutions at competitive prices to cater to the growing demand in the South China market.

GAC深圳成立于2009年，是GAC香港的一部分。GAC香港是香港和南中国地区领先的运输和物流服务提供商。我们结合本地专才和GAC集团全球网络资源，使我们能以最优惠的价格提供全方位的物流和供应链解决方案，以便应付南中国市场需求增长。



Delivering your strategy.

Offering the best solution to your logistics challenges



Compliance with security standards 符合安全标准

GAC Shenzhen upholds the highest HSSE standards. Besides being a part of the C-TPAT network, we also comply with US Customs AMS regulation.

GAC深圳严格执行高标的HSSE（健康、安全、保安、环境）政策。除了身为C-TPAT网络的一份子，高虎货运亦符合美国海关AMS监管措施的要求。

Highly competitive rates

Cost efficiency is ensured through centralised freight purchasing and strong relations with major air and sea carriers. Therefore, we are able to pass on the cost savings to our customers.

最优惠的价格

GAC深圳通过集中运费采购，以及与全球各大船东及航空公司紧密的合作关系，务求以最优惠的价格为客户提供货运服务，并由此帮助客户节约成本。

Track record in serving diverse sectors

GAC has the requisite experience, skills and resources to serve a broad range of international manufacturers, distributors and retailers in the consumer goods, textiles, pharmaceuticals, automotive, electronics, ship spares and oil & gas sectors.

广泛的合作领域

GAC深圳的广大客户群涵盖不同领域的国际生产商、分销商以及零售商，其中包括采购纺织品、医药、汽车、电子产品、船只备用零件、石油和天然气等。

Modern IT capabilities

Our advanced IT system plays a key role in providing customers with the visibility of their cargo at every step of the supply chain. In addition to monitoring cargo movement, our systems are able to generate management reports on statistics, inventory flow and key performance indicators.

现代信息科技能力

在为顾客提供可视化货物运送信息上，我们先进的科技系统扮演着重要的角色。除了提供货物动态跟踪，系统还能根据统计数据、存货流量等资料输出不同类型的管理报告。

GAC Shenzhen

Room 1310, 13/F,
Shenhua Commercial Building,
No. 2018 Jiabin Road,
Shenzhen 518001, China

✉ operations.shenzhen@gac.com
☎ +86 755 2518 2678
☎ +86 755 2518 2044

gac.com/hongkong



Delivering your strategy.